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Nilsson (S) 

Hur går omställningsarbetet  

för det kommunala 

trygghetsboendet  

på Berghem? 

 

 

 

Vänsterpartiet har drivit och fått ett muntligt ja på att AB Bostaden ställer 

sig positiva till att fastigheten som var Berghems Vård- och 

omsorgsboende kan omvandlas till ett trygghetsboende för äldre. 

Tillsammans med den målmedvetna S-ordföranden har Vänsterpartiet i 

Äldrenämnden drivit på för ett kommunalt trygghetsboende på Berghem. 

Nu när Berghems vård- och omsorgsboende har flyttat och fastigheten 

används som evakueringsboende ett år så får man säga att det brådskar 

med beslut för att sedan kunna påbörja omställningsarbetet till ett 

kommunalt trygghetsboende på Berghem. 

 

Umeå är i stort behov av trygghetsboenden och vi tror att det här en form 

av framtida boendelösningar som många av Umeås äldre efterfrågar. 

Många vill ha ett tillgänglighetsanpassat boende och självständighet i 

kombination med gemensamhetsutrymmen och möjligheter till 

trygghetskapande insatser. Det är också viktigt att boendet finns i ett bra 

läge nära kollektivtrafik. För det ändamålet är denna fastighet mycket 

lämplig.  (V)i menar att Äldrenämnden skyndsamt bör besluta om att 

påbörja planeringen för omställningen till ett kommunalt 

trygghetsboende. 

 

Fråga:  

 
- Vad händer med omställningsarbetet för det kommunala 

trygghetsboendet på Berghem?  
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